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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljö- och klimatminister Isabella Lövin (MP)

2018/19:587 Uppvisning av terrängfordon 

Att skydda skog och natur från att förstöras på grund av onödigt slitage är 
viktigt både ur miljösynpunkt och för den som brukar marken, oavsett om det 
handlar om skog eller jordbruk. Därför finns förbudet att köra i terräng med 
motorfordon om det inte är i skogsbruks- eller jordbrukssyfte. Det finns även 
andra undantag som träning och tävling. Dock finns inga undantag för detta när 
det gäller uppvisning av fordon. Detta gör att exempelvis arméns 
fordonsmuseum i Strängnäs inte kan visa upp sina fordon för sin publik. De 
behöver kunna visa upp sina fordon i naturlig miljö för att öka förståelsen för 
hur de använts/används i krig. Det är viktigt ur ett allmänbildande perspektiv 
och en viktig del i att öka intresset för vår historia. Museet äger marken, men 
det är som sagt inte en anlagd väg. Museet har ett statligt uppdrag i form av att 
visa på vår historia och skapa intresse för den. Uppdraget försvåras eftersom de 
inte får köra sina fordon i uppvisningssyfte på marken de äger.

Min fråga till miljö- och klimatminister Isabella Lövin är därför:

 

Vad ämnar ministern göra för att tillåta uppvisning av terrängfordon under 
kontrollerade former?

………………………………………

Martina Johansson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-04-29
Besvaras senast
2019-05-08 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


